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Bĳna hel� van clubs wil spelers minder betalen,

maar “zwart geld zal blĳven” Overweegt u

volgend seizoen inperking van

spelersvergoedingen? Voetbal Vlaanderen maakt

met plan einde aan wantoestanden? Zwart geld

zal altĳd blĳven circuleren in het

amateurvoetbal? Spelersvergoedingen zĳn

gedaald sinds de coronacrisis?

Tom Le Bacq, Arno Schepers, Rob Mertens, bsa, gsb, fava, krth

Bĳna de hel� van de clubs in het Limburgse amateurvoetbal overweegt te gaan snoeien in haar

spelersvergoedingen. En twee op de drie (!) zeggen dat zwart geld altĳd zal blĳven circuleren in het

voetbal. Een ander straf cĳfer: één scheidsrechter op tien wordt elk seizoen fysiek belaagd. “Als dit

op straat gebeurt, dan is het zware mishandeling, maar op het veld hoort het er allemaal bĳ”,

getuigt een ref. Vandaag: deel 3 van onze enquête en de rondvraag van Voetbal Vlaanderen (slot).

Tweedeprovincialer Boorsem Sport, vorig weekend in actie in de derby tegen Eendracht Mechelen a/d Maas B.
“Je hoort mij ook niet zeggen dat zwart geld volledig verdwijnt uit het voetbal”, zegt secretaris Frederik
Houben.
© SVEN DILLEN
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De lidgelden voor jeugdspelers stijgen en de toeschouwersaantallen dalen. Dat waren de eerste
conclusies van de enquête, die onze redactie - in samenwerking met onze zusterkrant 

 - hield bij de voetbalclubs uit de lagere reeksen. Maar we polsten bij de
clubbesturen ook naar hun financiële situatie. En het mag duidelijk zijn: heel wat clubkassen
hebben flink te lijden gehad onder de corona- en energiecrisis. Zo antwoordde bijna een kwart
van de Limburgse clubs op de stelling  dat ze “niet
akkoord” zijn. En dus dringen maatregelen zich op: energiebesparende maatregelen, hogere
lidgelden, duurdere pintjes,... Maar ook: lagere spelersvergoedingen. Bijna de helft van de clubs
(45%) overweegt om de spelersuitgaven volgend seizoen in te perken. Die inlevering zou bij vier
op de tien clubs wel beperkt blijven tot 10%, bijna de helft denkt aan een besparing tussen 10
en 25% en één op tien wil haar spelers 30% of meer laten inleveren.

Het
Nieuwsblad

de financiële situatie van mijn club is goed

“Sommige clubs geven zelfs op de bondsvergaderingen toe
dat ze in ‘t zwart blĳven betalen”
Filip Bousmanne Herk Sport

“Het is gewoon een feit dat alles duurder geworden is en de inkomsten van de kleinere clubs er
tegelijk eerder op achteruitgaan”, zegt Fons Boelanders, de voorzitter van derdeprovincialer

 “Persoonlijk vind ik de oprichting van B-ploegen de doodsteek voor kleinere clubs.
Die brengen meestal maar weinig supporters mee en dus ook minder verteer in de kantine. Nu
ja, zelf hebben we nog niet beslist of en hoeveel we gaan snoeien in de spelerspremies.”

Opitter FC.

Spelers te duur

Dat deden meerdere clubs de voorbije maanden wel al. Zo schroefden  (min 25%
vanaf januari) en in de loop van de competitie de wedstrijd- en winstpremies drastisch
terug en stuurde de Peltse eersteprovincialer  eind oktober zelfs haar coach en vier
(Nederlandse) spelers per direct door wegens... te duur.

ASV Geel
FC Alken 

SV Herkol

“Er zullen altĳd clubs zĳn die een achterpoortje vinden”
Fons Boelanders Opitter

Volgens de helft van de ondervraagden zijn de vergoedingen in het amateurvoetbal overigens
niét gedaald sinds de coronacrisis. Maar bij de besprekingen voor volgend seizoen nemen de
meeste clubs de vergoedingen wel opnieuw onder de loep. Ook derdeprovincialer 

 gaat zo volgend seizoen snoeien in de spelersuitgaven.
Kabouters

Opglabbeek

“Vind je dat gek, na zo’n sportief teleurstellend seizoen?”, kaatst voorzitter Leandro Merola al
lachend de bal terug. “Neen, eigenlijk kozen we ervoor om een tiental procent te snijden in onze
sportieve kosten om de investeringen van ons toekomstig nieuw terrein te bekostigen. De
tijdelijke hob-units, het speelklaar maken van trainingsvelden en de toekomstige ledverlichting
kosten nu eenmaal handenvol geld.”
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Meer dan de helft van de clubs gaat niét besparen op de spelersvergoedingen.
Derdeprovincialer  is er daar één van. “Onze spelersvergoedingen zijn al aan de
heel lage kant”, weet voorzitter Peter Luyten. “Maar dat weten de spelers ook, die hier willen
komen voetballen. Na de coronabreak zijn we op zoek gegaan naar extra sponsors en dat is ons
ook gelukt. Zij hebben ons wel op het hart gedrukt dat hun sponsoring niet alleen voor de
eerste ploeg is, maar voor de hele club.”

Ham United

Hervormingsplan

Ander opmerkelijk cijfer in onze rondvraag: 67 procent van de Limburgse clubs zegt dat er altijd
zwart geld zal blijven circuleren in het amateurvoetbal. Voetbal Vlaanderen lanceerde recent
nochtans een actieplan om de financiële wantoestanden in het amateurvoetbal  te
zetten. Zo komt er vanaf volgend seizoen een verbod op cash betalingen, moeten alle
contracten in een centraal register ingegeven worden en komt er een plafond van 4.500 euro
per seizoen, waarop geen RSZ betaald moet worden. Maar twee op drie Limburgse
amateurclubs geloven dus niet dat het nieuwe plan van Voetbal Vlaanderen een einde zal
maken aan de wantoestanden.

buitenspel

“Of deze maatregelen het zwarte geld helemaal zullen bannen? Dat lijkt me niet”, zegt Fons
Boelanders van Opitter. “Er zullen altijd clubs zijn die een achterpoortje vinden. Zelf betalen wij
alles via Zo krijgen onze spelers op het einde van het jaar zelfs een attest voor de
belastingen.”

Sportspay. 

“Je hoort mij ook niet zeggen dat zwart geld volledig verdwijnt uit het voetbal”, zegt Frederik
Houben, secretaris van . “Maar er zijn al veel stappen gezet naar officiële
betalingen. Waarom zou een bedrijf risico’s willen nemen op dat vlak? Bij elk sponsorbedrag
betalen ze aftrekbare BTW, maar ook die sponsoring kunnen ze boekhoudkundig inbrengen als
kost. Een bedrijfsleider met een hart voor een club, moet wel gek zijn om daar geen gebruik van
te maken.”

 Boorsem Sport

Ambras met spelers

“Bij  doen we alles ook via de officiële weg”, zegt Filip Bousmanne, gerechtigd
correspondent van de Hasseltse derdeprovincialer. “Maar ik hoor ook hoe het eraan toegaat bij
andere clubs. Zelfs op bondsvergaderingen geven sommige secretarissen toe dat ze nog steeds
in het zwart zullen betalen en dus hun eigen zin blijven doen. Namen ga ik uiteraard niet
noemen, maar ik vind dat een foute ingesteldheid. Toen de nieuwe wetgeving er kwam, heb ik
zelf ook ambras gehad met sommige van onze spelers. Dan heb ik liever dat ze opstappen.
Uiteindelijk heeft iedereen er zich bij neergelegd en loopt dit allemaal heel goed.”

Herk Sport

Geen overgangsperiode

Toch hadden sommige clubs liever een overgangsperiode gezien, zo blijkt ook uit onze
rondvraag. Maar de nieuwe regeling wordt wel degelijk ingevoerd vanaf volgend seizoen,
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verzekert Marc Van Craen, de voorzitter van Voetbal Vlaanderen. “We wilden vooral dat er
rechtszekerheid was en een duidelijk kader voor iedereen. We hebben als federatie het signaal
gegeven dat het niet meer kan zoals vroeger. Van vertraging of uitstel kan dus geen sprake zijn.”

“Ik weet niet of deze regels op ons niveau invloed hebben”, besluit voorzitter Peter Luyten van
Ham United. “Ik vind het spijtig dat Voetbal Vlaanderen altijd maar hamert op welke inkomsten
op welke manier binnenkomen, in plaats van eens te vragen hoe ze de clubs kunnen bijstaan
om leefbaar te blijven. Want uiteindelijk houden wij wel zo’n 200 kinderen van straat.”


